
Zápis ze schůze VV TJ 2. 10. 2017. 

 

 

Přítomni:Marek, Skřepek, Vrána, Vykydal 

Omluven: Král 

1) Došlá pošta: 

- MŠMT, odbor sportu- oficiální potvrzení informace o zastavení dotačních 

programů, a sdělení o přípravě Programu IV, provoz a údržba 

Závěr:VV TJ vyčká na Vypsání a potom rozhodne o jejím použití 

- Kooperativa - výpověď smlouvy čís, 7100536580 o Pojištění TJ Rapid 

Závěr:J. Vykydal (nezávisle na výpovědi), požádal Renomii, 

a,s.o zpracování nové smlouvy o pojištění majetku TJ. Byl předložennávrh 

na pojistné ve stejném rozsahu v částce 3240 Kč místopůvodních 4550 Kč. 

- SPS Přerov vypsal na TJ Rapid „Správní řízení“ z důvodu promeškání 

technické prohlídky mola o 1 měsíc a pozval J. Vykydala 

k podánívysvětlení dne 3. 7. 2017. 

Závěr:Po podání vysvětlení byl J. Vykydal, jako statutární 

zástupceTJ Rapid, uznán vinným a SPS Přerov vznese proti TJ 

Správnírozhodnutí. 

2) Různé: 

- Členské otázky: 

Členské příspěvky nemají dosud zaplaceny: Juračka (2650Kč), Kala 

(4300Kč),Lukavský (7500Kč), Rašovský (940Kč), Šugár (1000Kč), 

Vokřálová (3600Kč),Volek (6000Kč), Haklová(2000Kč),Samcová 

(100Kč). 

Závěr: J. Skřepekzajistí urychlené zaplacení ČP 

V kandidátské lhůtě jsou: Sedlák Jiří (20.5.), Myšková Ema (1.6.),Růžička 

Jan (1. 9.), ChalupníkováKristina (17.10.), Komendová Kateřina (1. 

11.),Richterová Ludmila (5. 11.),Marek Filip (17. 1). 

Závěr:Výše uvedení zůstávají kandidáty na členství v TJ,v listopadubude 

schváleno členství Kristýně Chalupníkové 

- J. Vykydal – na závěr závodní sezóny je nutné převzít a 

zkontrolovatzapůjčenýsportovní materiál 

Závěr:Převzetí materiálu zajistí komise ve složení J. Vykydal, P. Vránaa J. 

Skřepek v termínu 14. 10. 

- Firma Spades, s.r.o. zaslala nabídku na potisk triček pro mládež ze 100% 

bavlny. Cena se pohybuje od 60 Kč a je dána množstvím triček. 

Závěr: J. Vykydal zjistí bližší podrobnosti a konkrétní cenovou 

nabídku.Potombudou osloveni členové TJ a VV zváží možnost 

příspěvkunapřípadný nákup triček. 

- J. Vykydal zaslal M. Raškovi, prezidentu ČWA žádost o kompenzaci Fa 

zapůjčení Bica nevrácené kauce z r. 2016. 

Závěr:Kauce byla vrácena na účet TJ Rapid Brno 

- Brigády členů a hostů v r. 2016 

Závěr: J. Skřepek zašle členům TJ vyúčtování plateb za 



neodpracovanébrigády v r. 2016. 

Nesplněno, termín prodloužen do 31.10.2017 

- R. Kubíčekzajistí aby posádka Draci z Prígludo 30.6. 2017 odpracovala 

dlužnébrigádnické hodinyosádkou a dále, aby se hosté zapisovali do Knihy 

návštěv mimo plánované tréninky. 

Nesplněno, dlužné brig. hodiny nebyly odpracovány. Za 1. pol.2017nebyly 

rovněž splněny. Do Knihy návštěv se hosténezapisují. 

Závěr:J. Vykydal zašle vedení spolku soupis brig. hodinza r. 2016a 1.pol. 

2017 a požádá o úhradu do 30. 11. 2017. 

- Závodní činnost – závod Veterán Cup dne 24.-25. 6. 2017 

Závěr:P.Vrána požádalKSJ o dotaci na KP, dotaci bude urgovat. 

- J. Vykydal požádá ČWA o přidělení 2 startovních čísel pro TJ Rapid. 

Závěr: splněno, zaplacen pronájem čísel 32 a 94 do r. 2022. 

V současnédobě disponujeme čísly 32, 64,74, 90, 94.   

- Záměr výstavby nové sociální buňky: 

arch. Sladký zpracoval studii stavby a její umístění ve svahu 

vedleklubovny a J. Skřepek ji zaslal členům VV TJ k vyjádření. 

Jakonejvhodnější místo stavby z hlediskaúzemního plánu se jevíprostor 

vedle klubovny za schody. 

J. Skřepek projednás projektantem M. Sladkým zpracování skicistavby. 

Závěr:Splněno, skica byla zpracována a zaslána členům VV TJ 

k vyjádření. 

J. Vykydal projednázamýšlenou stavbua její umístění seStavebním 

úřademKníničky.  

Závěr:Splněno, SÚ Kníničky souhlasí s umístěním stavby ve svahu. 

J. Vykydal požádal P. Kučeru, sen. o zpracování konkurenční skici, aby 

VV TJ mohl posoudit a vybrat navržené řešení. Dále navrhl, aby byla 

výstavba rozdělena na 2 stavby z nichž jedna – šatny a sociální zařízení by 

byla umístěna na místě stávající dílny u plotu ČVK ( snadno se napojíme 

na stávající inženýrské sítě) Druhou stavbu - sklad plováků a klec na 

plachty situovat na předposlední terasu (snadný a bezproblémový přístup 

na vodu. 

J.Skřepek navrhl jako další možnou variantu natočení kurtu kolmo 

k chodníku a umístit stavbu na uvolněné místo 

Trvá úkol pro VV TJ -předložit ČS ke schválení projekt výstavby a jeho 

finanční zabezpečení. 

- Dokončeníopravy WC a kanceláře v klubovně:J. Skřepek zajistí materiál a 

do 27. 5. 2017 opravu WC. 

Úkol trvá, prodloužený termín do 30. 9. 2017 byl znovu prodloužen 

do 15.11.2017, tak aby sociál. zařízení bylo v provozu na zimní období. 

- V. Marek, J. Plotěnýa J.Vykydal dokončído 27. 5. 2017 opravukanceláře. 

Splněno, kancelář byla opravena v termínu. 

- Školení trenérů WS  

Závěr: P. Vrána požádá KSJ o úhradu 1.000 Kč za přednášku 

lektoraSimona  Saidla. 

Nesplněno, úkol prodloužen do 31.10.2017. 



- J. Vykydal - požádat Renomii, a.s. o zpracování návrhu pojištění TJ Rapid 

a porovnat jejich návrh s dosavadním pojištěním Kooperativy, a.s. 

Splněno, bylo nám navrženo pojištění v témže rozsahu s platbou 3240 

Kčmísto původních 4550 Kč. 

Závěr:J. Vykydal projedná možnost pojištění dalšího majetku – prkna 

aoplachtěníBic, mot. člun, molo, garáž apod. Potom bude výše 

pojistkyposouzenaa sjednáno konkrétní pojištění. 

- VV TJ schválil nákup a instalaci LED osvětlení do skladu plováků a na 

sociální buňku . 

Závěr:Zajistí J. Vykydal a J. Šidla v průběhu podzimních brigád. 

- VV schválil nákup 3 ks LED světel do chodbičky a WC v klubovně. 

Závěr:Splněno, zajistil J. Vykydal. 

- J. Vykydal – plánované 2 turnusy příměstského tábora přinesly TJ Rapid 

zisk ve výši6000 Kč. 

- P. Vrána:  

- S. Vokřálová neoprávněně umístila do skladu padlboard a odmítla jej 

sklidit. 

VV TJ nařizuje S. Vokřálové padlboard uklidit. Zajistí P. Vrána 

- dořešit přestup K. Piňosové a její členství v TJ Rapid 

Bude  řešeno 14.10. 2017 na závěru sezony. Zajistí J. Vykydal 

- připravit návrh na proplacení startovného za r. 2017 

Zajistí P. Vrána 

- na závěr sezony připravil přehled a žebříček závodníků Bic(logo boby 

ČSJ a data z „Týmmůj“).  

- zhotovení držáků na plachty projednal s J. Růžičkou. Dosud nejsou 

zhotoveny. 

- připomněl zhotovení vjezdové brány na kurt k parkování při závodech 

Bude řešeno v rámci podzimních brigád. 

- rozešle členům nabídku na nákup jontových sirupů, kteří si je zaplatí 

- Akce na loděnici: 

14.10. – Teambuildingorganizován fy Torssen Sport (loděnice) 

14.10. – Závěrzávodní sezóny (klubovna) 

 

 

 

Příští jednání VV TJ se uskuteční 6. 11. 2017. 
 

          Zapsal: J. Vykydal 


